
Referat fra arsm0te i Hinna speidergruppe gruppeting

sted: Speiderhuset
TID: Onsdag 6, mars 2023 kl. 1800 - 20.30

DELTAKERE:

Bever: Linn Messel
Flokk: Dagfinn Sieveland, Ragnhild Asp0y
Aspirant: Ingvild Ween, Gudmund Hinderaker
Stifinner: Jens Martin Hvid
Vandrer: Ashild Byberg, Jim Johnsen, Per Simensen
Roverlag: Emilie D. Andreassen, Alva Persdatter Simensen, Amalie Viste, Dina 

Fprland
Gruppeledelse: Allis Beisland, Linn Messel og Ragnhild Asp0y
Andre: Ingjerd Osmundsen, Asbjprn Hogstad
Speidere: Sander B. Austbp, Marius Mathiesen, Martin F. Aadland

Apning
Arsmptet startet med et lite ti I ba kebl ikk der gruppeleder hadde med arsmelding fra 1985 og 
fra 1998. En del har forandret seg, men samtidig er det ogsa likheter med slik det var «f0r i 
tiden». Arsrapporten fra 1985 avslutter med at de 0nsker seg flere ledere, og det gj0r de 
a Iler fleste speidergruppene i Norge.

KONSTITUERING
Det ble foretatt opprop - se ovenfor- 18 stemmeberettigede som ble til 19 ca. kl. 19.00

• Forslag til m0teleder: Allis Beisland ble godkjent
• Forslag til tellekorps: Emilie Dreisch, Amalie Viste og Dina Fprland - ble godkjent
• Forslag til referent: Allis Beisland ble godkjent
• Forslag til to representanter til a underskrive protokoll: Asbjprn Hogstad og Per Simensen

Innkalling og saksliste ble godkjent

Gruppeleder gikk gjennom "Forretningsorden for arsm0te". Arsm0tets fprste beslutning ble 
handsopprekning for a bestemme antall minutters taletid for innlegg, skulle det vasre 2 minutt eller 3 
minutt. Tellekorpset fikk dermed raskt litt erfaring f0r vi fortsatte med resten av arsmptet.

Avstemming ved handsopprekning ble:
Innlegg maks 2 minutt varighet: 6 stk
Innlegg maks 3 minutt varighet: 11 stk
Blank stemme: 1 person



Vedtak:
Maks taletid for innlegg settes til 3 minutt.

ARSM EWING-
Gruppeleder gikk gruppestyret sin del av arsmelding. Enhetsledere fikk mulighet til en rask 
oppsummering, eventuelt nevne noen h0ydepunkter.

Et par tillegg til vandrertroppens arsrapport:
Flere vandrere er i gang med kravene for a fa speidersjefens topputmerkelse.
Pa NM i speiding i juni fikk flere vandrere (na rovere) utdelt speidersjefens topputmerkelse.

Vedtak:
Et enstemmig arsm0te godkjente gruppens arsmelding.

Regnskap 2023
Styremedlem Linn presenterte regnskapet. Som f0lge av ny regnskapsf0rer for 2023 er flere kontoer 
«slatt sammenw til Utgifter speiderhuset. Blant annet er str0m, renovasjon m.m f0rt pa sistnevnte 
konto. Det ble stilt sp0rsmal om det er slik vi 0nsker det. Nytt styre kan diskutere hvorvidt de 
returnere til a f0re utgifter pa detaljniva, eller fortsette og f0re alle utgifter for speiderhus pa en og 
samme konto.

Nytt styre oppfordres ogsa til a jobbe for 0kte renteinntekter. Vi har tidligere last en konto for a fa 
h0yere rente, men den avtalen er gatt ut.

Arsm0tet gikk i tillegg gjennom regnskap for friluftsskolen, balanse og revisors beretnings f0r vedtak. 
Overskudd for 2023 overf0res til konto for egenkapital.

Vedtak:
Arsm0tet i gruppeting har godkjent resultatregnskap og balanse for 2023 for Hinna speidergruppe 
Arsm0tet i gruppeting har godkjent resultatregnskap for friluftsskolen.
Arsm0tet i gruppeting tar revisors beretning til orientering.

MEDLEMSKONTINGENT FOR 2025

Gruppestyret foreslo a 0ke kontingenten med kr. 40 for 2025 som tilsvarer 10% 0kning. Etter innspill 
fra Ingvild Ween ble det stilt et motforslag om a 0ke kontingent med kr. 20 som er i samsvar med 
generell pris0kning pa 4,5 - 5 %.

Ved handsopprekning stemte:
• 7 for en 0kning pa 40 kroner
• 9 for en 0kning pa 20 kroner
• 3 stemte blankt.

Vedtak:
Arsm0tet i gruppeting fastsatte gruppens del av kontingent for 2025 til kr. 425.



ENDRE ANTALL MEDLEMMER I STYRET
Leder av valgkomiteen (Ashild) orienterte kort om bakgrunnen for forslaget. Gruppestyret har vaert 
informert og er positive til endringen.

Vedtak:
Arsm0tet i gruppeting har bestemt at styret i Hinna speidergruppe fra mars 2024 bestar av 5 
personer, (1 gruppeleder og 4 styremedlemmer)

BUDSJETT FOR 2024

Budsjettet er retningslinjer for 2024. Det er budsjettert med underskudd siden speidergruppen 
broker av egne midler for a redusere lederne kostnader for a dra pa sommerleir. Vanligvis fordeles 
lederkostnad pa speiderne, men dette er ikke mulig da speidernes utgifter allerede er svaert h0ye.

Kommentartil budsjett: Egenandel krets skal ga i null og det ma budsjettet gjenspeile.

Vedtak
Et enstemmig arsm0te godkjente budsjettet for 2025.

ARBEIDSPLAN 2024-2025

F0lgende tekst ble lagt til:
Muliggj0re at f0rerpatrulje(r) far dra pa tur sammen med f0rerpatruljer fra andre speidergrupper. 
F0rerpatruljen far tilbud om andre aktiviteter eller opplevelser for a bygge samhold, samt gj0re det 
attraktivt a vaere I f0rerpatruljen.

Vedtak:
Arsm0tet godkjente arbeidsplan med endringer nevnt ovenfor.

VALG

Valg av gruppeleder for 2 ar.
Claus Hvid ble valgt ved akklamasjon.

Valg av styremedlem for 2 ar:
Gudmund Hinderaker ble valgt ved akklamasjon.

Valg av styremedlemmer for 1 ar
Asbj0rn Bryne Hogstad ble valgt ved akklamasjon
Linn Messel ble valgt ved akklamasjon

Valg av regnskapsf0rer for 1 ar
Allis Beisland ble valgt ved akklamasjon



Valg av revisor
Lise Kaspersen ble valgt som revisor for 1 ar ved akklamasjon.

Valg av representanter til kretstinget som finner sted 13. mars.
Kandidater til kretsting: Gruppeleder (styret kan velge stedfortreder) og en pr. 10 betalende 
medlemmer i henhold til sist arsmelding har stemmerett pa kretstinget. Det kan ogsa velges vara. 
Minst 1/3 skal vaere under 20 ar

Basert pa medlemstallet for 2023 kan vi stille med 21 representanter der 7 skal vaere under 20 ar. 
Roverne Emilie, Dina, Amalie, og Alva samt vandrerne Martin, Marius og Sander oppfordres til a delta 
pa arsm0tet. Voksne ledere (de over 25) kan vaere behjelpelige med transport.

ARSM0TET AVSLUTTES
• Arsm0tet ble formelt avsluttet med speiderb0nnen.

Hinna, 12. mars 2022
Allis Sand Beisland

Referent

Asbj0rn Bryne Hogstad

Underskrift av protokoll

Per Simensen


